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ROMÂNIA 
JUDEŢUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 

PROCES – VERBAL  
încheiat cu ocazia şedin ţei de îndat ă a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara din  data 

de 11.11.2014 
 

 
Conducerea şedinţei este exercitată de dna. Radu Carollina care a fost aleasă 

preşedinte de şedinţă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr.260/2014 
adoptată prin votul deschis al majorităţii consilierilor locali în funcţie. Durata mandatului 
preşedintelui de şedinţă este de 2 luni. 
 

Dna. Radu Carollina:  
Se dă citire rugăciunii „Tat ăl nostru”.  
 
“Domnilor consilieri, stimaţi invitaţi, 
 Declar deschisă şedinţa de astăzi a Consiliului local al municipiului Hunedoara, 

anunţându-vă că din totalul de 21 consilieri şi-au înregistrat prezenţa până la această oră un număr 
de 13 consilieri. Lipsesc domnii consilieri: Artean Mircea, Cazan Florian, Costa Mircea, Fărcaș 
Bianca, Farcaș Ladislau, Noghiță Luminița,  Rusu Constantin şi Takacs Aranka. 

Vă informez că la şedinţa de astăzi participă de drept: dl. primar Viorel Arion şi dl. 
secretar Aurel Raţă-Bugnariu. 

Ca invitaţi participă directori, şefi de servicii şi birouri din cadrul Primăriei Municipiului 
Hunedoara, precum şi presa locală. 

În continuare se dă cuvântul domnului primar care prezintă ordinea de zi. 
  

Dl. primar Viorel Arion:  
„Ordinea de zi rămâne neschimbată.” 

 
Dna. Radu Carollina:  
 „Supun la vot ordinea de zi, care se aprobă în unanimitate.” 
  
„Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, rog pe domnii consilieri care au un 

interes patrimonial, fie personal, fie prin soţ, soţie, afin sau rude până la gradul IV inclusiv, în 
problemele supuse dezbaterilor Consiliului local, să anunţe înainte de a intra în dezbaterea ordinii 
de zi, pentru a se consemna în procesul verbal. 

Vă aducem la cunoştinţă faptul că hotărârile adoptate de Consiliul local cu încălcarea 
dispoziţiilor art. 46 alin.(1) din Legea administraţiei publice locale nr. 215/2001, republicată, cu 
modificările şi completările ulterioare, sunt nule de drept.” 

De asemenea vă aducem la cunoştinţă faptul că potrivit art.77 din Legea nr. 393/2004 
privind Statutul aleşilor locali,  „(1) … consilierii locali nu pot lua parte la deliberarea şi adoptarea de 
hotărâri dacă au un interes personal în problema supusă dezbaterii.  
                   (2) În situaţiile prevăzute la alin. (1), consilierii locali (…) sunt obligaţi să anunţe, la 
începutul dezbaterilor, interesul personal pe care îl au în problema respectivă.”  
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 Potrivit prevederilor art.81 din legea sus menţionată, ”Hotărârile adoptate cu 
nerespectarea dispoziţiilor art. 77 sunt nule de drept ....” 

 
A sosit în sala de şedinţă domnul consilier Farcaș Ladislau, numărul consilierilor 

prezenţi la şedinţă este 14. 
 
La punctul 1 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului local al 
municipiului Hunedoara, pe anul 2014. 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare; 

- d-lui Voinia Claudiu care prezintă raportul comisiei de buget-aviz favorabil 
- d-lui Stamatoiu Ion care prezintă raportul comisiei juridice-aviz favorabil 

                 -    d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism-aviz favorabil 
-    d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ-aviz favorabil 
-    d-nei Olariu Nicoleta care prezintă raportul comisiei pentru cultură-aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-5 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.289/2014 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 2 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind  aprobarea decontării cheltuielilor aferente lunii 
septembrie 2014 și a unor restanțe pe lunile anterioare, pentru naveta cadrelor didactice din 
învățământul preuniversitar de stat de pe raza municipiului Hunedoara. 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare; 

- d-lui Voinia Claudiu care prezintă raportul comisiei de buget-aviz favorabil 
- d-lui Stamatoiu Ion care prezintă raportul comisiei juridice-aviz favorabil 

                 -    d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism-aviz favorabil 
-    d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ-aviz favorabil 
-    d-nei Olariu Nicoleta care prezintă raportul comisiei pentru cultură-aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
Dl. Magaon Jane : 
”Nu sunt împotrivă, dar mi se pare ceva care nu bate, nu sună bine. Câțiva colegi care 

sunt cadre didactice vin cu autoturismele iar alții merg cu transportul în comun. Dau un exemplu, iau 
la întâmplare, 7 colegi fac naveta la Deva, 3 au autoturisme, oare ceilalți 4 nu pot fi luați în 
autoturismele celor care vin, mă refer la Matei Corvin. La Călan m-am uitat, iar este la fel, să se 
găsească o cale.” 

 
Dna Radu Carollina : 
”Au ore diferite, nu se poate…” 
 
Dl. Magaon Jane : 
”Sumele decontate sunt diferite.” 
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Dl. Voinia Claudiu : 
”Profesorii au un program care nu este normal, de la 7 la 3, ei au 18 ore pe 

săptămână, pot avea ore de la 10 de le 11, de la 8 dimineața…” 
 
Dl. Magaon Jane : 
”Un profesor care vine de la Deva cu transport în comun, are, dau un exemplu 176 lei, 

iar cu autoturism are 210 lei.” 
 
Dl. Voinia Claudiu : 
”Dacă are în proprietate, este legal să circule și i se acoperă la 7,5 litri la suta de km. 

Are dreptul ori la transportul în comun, ori la autoturism proprietate personală. Sunt profesori care 
nu au mașini personale.” 

 
Dna Radu Carollina : 
”…să le spunem să meargă cu autobuzul, hai să fim serioși….” 
 
Dl. Magaon Jane : 
”…este o problemă de colegialitate, nu am spus….la aceeași școală din 4 profesori 

care vin cu mașina, nu pot să i-a 3 profesori…” 
 
Dna Radu Carollina : 
”…elevii au mașini mai performante decât profesorii, eu am văzut, să nu umilim 

profesorii mai mult decât sunt, săracii de ei. Să-i respectăm pentru ceea ce fac. Apropo, medicii nu 
au aceste facilități pentru transport, așa ca idee.” 

 
Dl. Magaon Jane : 
”Dna președintă, nu ați înțeles ideea, este problemă de colegialitate, la asta mă 

refeream.” 
 
Dna Radu Carollina : 
”…repet, programul este diferit.” 
 
Dna Mornea Maria : 
”Au dreptul și sindicatele luptă pentru asta, așa că nu are rost să discutăm.” 
 
Dl. viceprimar Bobou țanu Dan : 
”Din bugetul țării, trebuie să împărțim la toți, așa este normal.” 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.290/2014 se aprob ă în unanimitate. 

 
Dna. Radu Carollina:  
 „Vă mulţumesc, doamnelor şi domnilor consilieri, declar închisă şedinţa de azi a 

Consiliului local. 
 

    PREŞEDINTE,                          SECRETAR,                               ÎNTOCMIT,   
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R O M Â N I A 
JUDEŢUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 
 
 
 
 

MINUTA 
şedin ţei de îndat ă a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara din  data de 11.11.2014 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului local al municipiului 
Hunedoara, pe anul 2014. 

Hotărârea nr.289/2014 se aprob ă în unanimitate. 
 

 
2. Proiect de hotărâre privind  aprobarea decontării cheltuielilor aferente lunii 

septembrie 2014 și a unor restanțe pe lunile anterioare, pentru naveta cadrelor didactice din 
învățământul preuniversitar de stat de pe raza municipiului Hunedoara. 

Hotărârea nr.290/2014 se aprob ă în unanimitate. 
 
 

 
 

 
 
 

 
                                                               SECRETAR, 
                                                         Aurel Raţă-Bugnariu 


